
Goedendag,  

2 jaar geleden mochten wij (Schoppema Media Groep BV) na de veiling van diverse kleine 
FM-frequenties de frequentie 94.4 FM invullen in Deventer. Dit doen wij met Koekstad Radio. 
Een groot succes en belangrijk, levensvatbaar. Koekstad Radio is in de afgelopen 2 jaar 
uitgegroeid tot een van de best beluisterde radiostations van Deventer. Live programma's 
starten vanaf 06.00 in de ochtend. Diverse evenementen georganiseerd, de Koekstad Radio 
Popquiz op radio en TV (bekijk het hier https://vimeo.com/949838645 ), spreekbuis 
geworden van Go Ahead Eagles en de Deventer politiek, een eigen Koekstad Radio krant 
uitgebracht (lees de krant digitaal hier 
https://issuu.com/mediaburoschoppema/docs/koekstad_radio_krant , veel Koekstad goodies 
op de markt gebracht (zie Koekstad krant)  voor luisteraars en veel meer. 

Bekende Nederlanders kwamen de afgelopen 2 jaar langs. Hans Klok, Umberto Tan, Pieter 
Cobelens, Jan Vayn, Snelle, Ammar en meer. 

Ik/wij snappen daarom niet waarom de kleinere commerciële omroepen niet verder mogen. 
De 16 frequenties dei 2 jaar geleden geveild zijn kunnen nog 1 jaar worden gebruikt door de 
kleine commerciële omroepen. Volgend jaar worden ze geveild in ander kavels. Wij van 
Koekstad Radio, en denk alle andere kleine commerciële omroepen, stellen voor om er nog 
1 jaar bij te geven totdat alle frequenties volgend jaar geveild gaan worden. Het zou zonde 
zijn om de frequenties een jaar op de plank te laten liggen. 

Ook de DAB+ gaat op de schop. Na 1 september 2024 hebben veel kleine commerciële 
radiostations, die de afgelopen 2 jaar keihard hebben gewerkt om hun station groot te 
maken, helemaal geen uitzend mogelijkheid meer. 

Denk hierover graag serieus na. 

 

Met vriendelijke groet, 

Koekstad Radio Deventer

https://vimeo.com/949838645
https://issuu.com/mediaburoschoppema/docs/koekstad_radio_krant

